
 

 

 

MEMORANDUM 

 

DATUM 20-12-2016 

AAN Commissie MME 

VAN Jacqueline Verbeek-Nijhof 

ONDERWERP Stand van zaken Regiotaxi Utrecht, perceel 1 

 

Geachte leden van de commissie MME,  

 

Op 12 december 2016 heb ik u geïnformeerd over de afspraken die zijn gemaakt tijdens gesprekken van de 

wethouders sociale zaken van de gemeenten Utrecht en Stichtse Vecht en mij met de directeur van DVG. Deze 

vonden plaatsop 29 november 2016, 1 december 2016 en 5 december 2016. Met name op 5 december is 

geconcludeerd dat het door DVG ingediende verbeterplan voldoende maatregelen bevat om de kwaliteit van de 

dienstverlening binnen de ingebrekestellingstermijn, die afliep op 17 december 2016, op orde te brengen.  

Op 19 december 2016 heeft het vierde overleg met de directeur van DVG plaatsgevonden.  

Over de overwegingen, conclusies en besluiten van dat overleg informeer ik u met dit memo.  

 

Wij hebben overwogen dat het verbeterplan op het onderdeel ‘stiptheid’ goede resultaten heeft opgeleverd. De 

afgelopen weken is het percentage ritten dat tijdig is gestart voldoende toegenomen. In december 2016 is het 

gerealiseerde percentage voor tijdigheid t/m 19 december gemiddeld 93% (zie grafiek hieronder, het lage 

percentage op 16 december was een gevolg van overmacht (tunnel A2 in beide richtingen afgesloten) en telt in het 

gemiddelde niet mee). Daarmee wordt voldaan aan de in de ingebrekestelling opgenomen tijdelijke norm voor deze 

periode van 90%.   

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Op een aantal punten wordt nog niet helemaal voldaan aan de eisen. Deze punten worden de komende weken 

verder aangepakt en verbeterd en door de provincie intensief gemonitord. Het betreft onder andere: 

1. Voldoen aan de normen van de omrijtijd 

2. Betrouwbare GPS registratie 

3. Verwerking achterstand in klachten  

 

Per eind december zal de achterstand in klachtafhandeling zijn ingelopen. Sinds 1 december 2016 worden nieuwe 

klachten binnen 3 dagen afgehandeld. Inmiddels is het aantal klachten per week afgenomen tot een beheersbaar 

niveau. 
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We hebben geconcludeerd dat, hoewel er op een aantal punten nog stappen moeten worden gezet, de afgelopen 

weken het percentage ritten dat tijdig is gestart voldoende is toegenomen. Met de implementatie van het 

verbeterplan zijn de prestaties van DVG op het onderdeel stiptheid zodanig verbeterd dat er per 18 december 2016 

geen aanleiding is om het contract met DVG met onmiddellijke ingang  te beëindigen. 

 

We hebben daarom besloten om het contract met DVG vooralsnog in stand te laten.  

We zullen de voortgang van de implementatie van de resterende verbeterpunten ambtelijk intensief volgen.  

In februari 2017 maken we dan de bestuurlijke balans op met de directie van DVG. 

Aanvullend op de eisen zoals die zijn opgenomen in de aanbestedingsdocumenten, formuleren we minimumeisen 

formuleren op de onderdelen ‘stiptheid’, ‘omrijtijd’ en ‘GPS-registratie in- en uitstap’, zodat het voor vervoerder 

duidelijk is wanneer er volgens de provincie sprake is van wanprestatie (te kort schieten). Deze minimumeisen treft 

u hieronder.  

 

Minimumeisen 

Voor de uitvoering van Regiotaxi Utrecht, perceel 1, stelt de provincie dat vervoerder DVG niet te kort schiet in de 

nakoming van haar verplichtingen op grond van de Raamovereenkomst op de onderdelen ‘stiptheid’, ‘omrijtijd’ en 

‘correcte GPS in- en uitstap’ als minimaal aan de in onderstaande tabel opgenomen percentages wordt voldaan. 

 

Minimum eisen voor toepassing artikel 19.1 
van de raamovereenkomst door de 
provincie Utrecht 

Stiptheid *1) Omrijtijd *2) GPS in- en uitstap correct *3) 

Ingangsdatum 18-12-2016 01-01-2017 Ntb 

Minimaal gedurende een periode van 15 
dagen gemiddeld 

90 % 40 % Volgt in januari 2017 

Maximaal 3 dagen gedurende één 
kalendermaand  

< 80 % < 35 %  

 

*1) De ingangsdatum voor ‘stiptheid’ sluit aan op de termijn van de ingebrekestelling.  

*2) De eisen aan de omrijtijd worden op 1 maart 2017 met 5% verhoogd (40% wordt 45%, 35% wordt 40%). 

*3) De eisen aan de correcte GPS registratie van de in- en uitstap kunnen nu niet goed geformuleerd worden.  

Momenteel gaat de registratie bij ruim 10% van de ritten niet goed. Op 21 december 2016 worden er 

software aanpassingen doorgevoerd die een juiste registratie door chauffeurs moeten ondersteunen. In 

januari 2017 wordt dit geëvalueerd. Daarna wordt vastgesteld of en zo ja welke verdere maatregelen 

genomen moeten worden en worden de minimum eisen vastgelegd. 

 

In februari 2017 wordt een volgend overleg met de directeur van DVG gehouden. Over het verloop van dat overleg 

zal ik u wederom per memo informeren. 

 

  

Met vriendelijke groet, 

 

Jacqueline Verbeek-Nijhof. 


